



شهادة قيد وكيل ضريبي في سجل الوكلاء الضريبيين
أصدرت بموجب الصلاحية الممنوحة بموجب المادة (4) من المرسوم بقانون رقم (13) لسنة 2016 بشأن إنشاء الهيئة الاتحادية للضرائب

Certificate of Listing in The Tax Agents Register
Issued under the authority allocated by Art. 4 of the Federal Decree-Law No. 13 of 2016

The Federal Tax Authority certifies that the person with the details mentioned below has been listed in the Tax Agents Register with the Federal Tax Authority.

تشهد الهيئة الاتحادية للضرائب أن الشخص المبينة بياناته أدناه قد تم قيده في سجل الوكلاء الضريبيين لدى الهيئة الاتحادية للضرائب.

Listing in The Register Number	0020013959	رقم القيد في السجل
TAX AGENT DETAILS		تفاصيل الوكيل الضريبي
Full Name (Arabic)	عادل عباده محمد احمد	الاسم الكامل (اللغة العربية)
Full Name (English)	Adel Abada Mohamed Ahmed	الاسم الكامل (اللغة الإنجليزية)
Emirates ID Number	784198619186251	رقم الهوية الإماراتية
Registered Email Address	ADEL.LIBERTY2018@GMAIL.COM	البريد الإلكتروني المسجل
Registered Phone Number	+971555108374	رقم التواصل المسجل
Registered Address	شارع الكورنيش, جزيرة, PRP1594 مبني الكورنيش رقم 9299, أبو ظبي, Abu Dhabi	العنوان المسجل
Listing Details		تفاصيل القيد
Date of First Listing in The Register	28/12/2018	تاريخ أول قيد في السجل
Date of Renewal of Listing in Register	29/04/2025	تاريخ تجديد القيد في السجل
Expiry Date of Listing in The Register	29/04/2025	تاريخ انتهاء القيد في السجل
Linked Tax Agency Details		تفاصيل الوكالة الضريبية المرتبط بها
Tax Agency Registration Number	0030003057	رقم تسجيل الوكالة الضريبية
Tax Agency Name (Arabic)	شركة ليبرتي للاستشارات الضريبية ذ.م.م	اسم الوكالة الضريبية (اللغة العربية)
Tax Agency Name (English)	Liberty Tax Consultancy L.L.c	اسم الوكالة الضريبية (اللغة الإنجليزية)
Date of Linking with Tax Agent	05/05/2019	تاريخ ربط الوكيل الضريبي مع الوكالة الضريبية





Important Notes

ملاحظات هامة

- Listing in the Register is valid unless the Tax Agent is de-listed from the Register. To verify the validity and status of the listing, please scan the QR Code below.
- Listing in the Register permits the Tax Agent to practice the profession of a Tax Agent in the United Arab Emirates.

- يكون قيد الوكيل الضريبي في السجل ساريا ما لم يتم شطبه من السجل أو تعليق قيده في السجل. وللتحقق من سريان القيد، يرجى مسح رابط QR أدناه.
- قيد الوكيل الضريبي في السجل يصرّحه لمزاولة مهنة الوكيل الضريبي في دولة الإمارات العربية المتحدة.

Approved electronic document issued without signature by the Federal Tax Authority based on the applicant's request.

وثيقة إلكترونية معتمدة وصادرة بدون توقيع من الهيئة الاتحادية للضرائب بناء على طلب الشخص المبيّنة بياناته أعلاه. ولا تتحمل الهيئة أية مسؤولية تجاه الغير

To verify this document, please scan the QR Code below.

للتحقق من صحة البيانات في هذه الوثيقة، يرجى مسح رابط QR أدناه.

